
 

 

K projektu Anděla se při videokonferenci vyjádřila i hejtmanka 

středočeského kraje, paní Mgr. Petra Pecková. 

 

Z jejího vyjádření jen krátká citace: 

 

Ta kaplička je fakt jako ojedinělá, ona je krásná, architektonicky je moc 

hezká.. moderní, ale současně má prvky tý tradiční vesnický 

architektury, má prolamovanou střechou 

a mám pocit, že ta socha (Anděla) k tomu teda strašně hezky jde, že 

vlastně je tam vlastně opticky zaznamenaný ten pohyb..  

Fakt se mi to moc líbí, máte něco ojedinělého, je to něco, co v každé 

druhé vesnici nevidíte a vaší obci to fakt bude slušet. 


